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PROCES – VERBAL 
 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local Municipal Brăila din data de  
27.02.2023, ora 09:00 – sala Companiei de Utilităţi Publice “Dunărea” S.A.  Brăila 

 
  

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului: 
 Doamnelor şi Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi,  
 În conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (2) și 
alin. (3) lit. a) și ale art. 135 alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia Primarului Municipiului Brăila                     
nr. 879/21.02.2023, a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local Municipal Brăila. 

Prin H.C.L.M. Brăila nr. 44/31.01.2023 a fost ales ca preşedinte de şedinţă pentru 
luna februarie 2023, domnul consilier Alexandru Ionel, pe care îl invit să preia conducerea 
lucrărilor ședinței de astăzi. 

 

Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule Primar, stimaţi invitaţi vă asigur că 

lucrările prezentei şedinţe se vor desfăşura în conformitate cu prevederile art. 137 din 
O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
iar în acest sens vă informez că în urma apelului nominal făcut de domnul Drăgan Ion, 
Secretarul General al Municipiului Brăila, sunt prezenţi 26 de consilieri, domnii consilieri 
Sîrbu Constantin, Vărzaru Dan – Andrei și Voineag Cristiana sunt conectați online pe 
platforma Zoom, iar domnul consilier Popa Petrică - Costel lipsește motivat, astfel şedinţa 
fiind legal constituită. 
  

 Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
În conformitate cu prevederile art. 135 alin. (8) din O.U.G. nr.57/2019, cu 

modificările și completările ulterioare, la propunerea Primarului Municipiului Brăila, se 
suplimentează proiectul ordinii de zi inițial prezentat, cu următoarele proiecte de hotărâri: 

 
 1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila  privind: 
Aprobarea Regulamentului privind instituirea și administrarea taxei de salubrizare în 
Municipiul Brăila, Județul Brăila.. 

 
Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 

2) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea taxei de salubrizare datorată de utilizatorii serviciului de salubrizare din 
Municipiul Brăila, utilizatori casnici (persoane fizice) și utilizatori non-casnici (persoane 
juridice), începând cu data de 01.03.2023, data intrării în funcțiune a Sistemului de 
Management Integrat al Deșeurilor în Județul Brăila 

 
Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
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Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 

3) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Încetarea Contractului de delegare a gestiunii activităților de depozitare a deșeurilor din 
Municipiul Brăila nr. 34051/05.09.2011, începând cu data de 01.03.2023, data intrării în 
funcțiune a Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor. 

 
Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 

4) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila  privind: 
Aprobarea documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare 
a Lucrărilor de Intervenții) și actualizarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul 
de investiţii «Reparație capitală Corp C4 – Liceul Constantin Brâncoveanu, str. Calea 
Galați nr. 346 A, Brăila»,  cu finanțare de la bugetul local, aprobați prin H.C.L.M. Brăila 
nr. 196/31.03.2022. 

 
Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 

5) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila  privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, str.Albă nr. 8. 

 
Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Supunem la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul menționat de domnul 

Drăgan Ion, Secretarul General al Municipiului Brăila:  
- Cine este pentru ? 

 - Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
Supunem la vot ordinea de zi cu precizările menționate: 
1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 48/02.02.2023 referitoare la  „Aprobarea cuantumului lunar 
al unei burse și a numărului acestora pentru elevii de la cursurile cu frecvenţă din unităţile 
de învăţământ preuniversitar de stat, pentru anul școlar 2022-2023”.  

 
2) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Rectificarea bugetului local al Municipiului Brăila, pe anul 2023.  
 

3) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Rectificarea bugetului general centralizat al Municipiului Brăila, pe anul 2023.  
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4) Proiect de hotărâre inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican 
Alexandru privind: Aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al REGIEI AUTONOME 
ADMINISTRAŢIA ZONEI LIBERE BRĂILA, pe anul 2023.  

 
5) Proiect de hotărâre inițiat de domnii consilieri locali Pătărlăgeanu Valentin 

și Tudose Daniel, membri în A.G.A. la societatea BRAICAR S.A. Brăila privind: 
Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al societății „BRAICAR” S.A. Brăila, pe anul 
2023.  
 

6) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea Acordului de Parteneriat între Municipiul Brăila și Județul Brăila în vederea 
implementării Programului-cadru al manifestărilor culturale, artistice, educaționale şi 
sportive pe anul 2023. 

 
7) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea listei de priorități, pentru anul 2023, cu solicitanții care au acces la locuințe 
pentru tineri, destinate închirierii, construite din fondurile Agenției Naționale pentru 

Locuințe.  
 

8) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea Regulamentului de vânzare a locuințelor tip A.N.L., situate pe raza 
Municipiului Brăila, aprobat prin H.C.L.M. nr.360/31.10.2016.  
 

9) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Transmiterea în administrarea Serviciului de Utilitate Publică Seroplant Brăila, a imobilelor 
situate în Municipiul Brăila, str. Plantelor nr. 1, bloc Turn, parter și Calea Călărașilor nr. 
315, bloc B2, parter, pe o perioadă de 5 ani, cu posibilitatea de prelungire, conform 
contractului de administrare.  

 
10) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Actualizarea documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul 
de investiţii «Reabilitare curte interioară – Liceul Tehnologic „Gheorghe K. 
Constantinescu” Brăila»,  cu finanțare de la bugetul local, aprobați prin H.C.L.M. Brăila 
nr. 641/25.11.2021.  

 
11) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea elementelor de identificare a bunului de uz public „str. Pietrei”, înscris în 
Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila 
nr.325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul A „Străzi”, 
poziția nr. 303, conform documentației cadastrale.  

 
12) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea elementelor de identificare a bunului de uz public „str. Mina Minovici – 
amplasament 1 lot 1/1/39/3”, înscris în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, 
actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr.325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, 
la Capitolul A „Străzi”, poziția nr. 540, conform documentației cadastrale.  
 

13) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea datelor de identificare a bunului de uz public  ,,str. Unirii – tronson 3”  înscris 
în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila 
nr.325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul A „Străzi”, 
poziția nr. 385 și la Capitolul G, subcapitolul G6 – „Spații verzi, locuri de joacă și 
parcări”,  pozițiile nr. 267 și nr.480, conform documentației cadastrale de subparcelare.  
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14) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea valorii de inventar a imobilului situat în Municipiul Brăila, str. Mircea cel Mare   
nr. 58B, Grădinița cu program normal nr.29, structură a Grădiniței cu program 
prelungit nr. 7 Brăila, aflat în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, 
actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările 
ulterioare, la Capitolul H, poziția nr. 33, conform procesului – verbal de recepție la 
terminarea lucrărilor nr. 1652/15.12.2022.  
 

15) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea valorii de inventar a imobilului situat în Municipiul Brăila, B-dul Dorobanților    
nr. 311, aflat în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. 
Brăila nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul H, poziția 
nr. 96, Liceul Teoretic „Panait Cerna”, conform procesului – verbal de recepție la 
terminarea lucrărilor nr. 37305/07.12.2022.  
 

16) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea valorii de inventar a imobilului situat în Municipiul Brăila, str. Rubinelor nr. 2, 
aflat în Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila                  
nr. 325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul H, poziția nr. 
65, Școala Gimnazială „Nikos Kazantzakis”, conform procesului – verbal de recepție la 

terminarea lucrărilor nr. 433/31.03.2022.  
 

17) Proiect de hotărâre inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: 
Prelungirea duratei de atribuire în folosință gratuită a imobilului cu altă destinație decât 
aceea de locuință, situat în Municipiul Brăila, B-dul Alexandru Ioan Cuza nr. 128, parter, 
ARHIEPISCOPIEI DUNĂRII DE JOS, PROTOIERIA BRĂILA – PAROHIA ÎNĂLȚAREA 
DOMNULUI, în vederea desfășurării activității.  

 
18) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Completarea anexei nr. 2 la H.C.L.M. Brăila nr. 215/29.07.2015 referitoare la acordarea 
dreptului de a executa rețele subterane, solicitantei Societatea Distribuție Energie 
Electrică România S.A., Sucursala  Brăila.  

 
19) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Completarea anexei nr. 4 la H.C.L.M. nr. 429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin 
domeniului public al Municipiului Brăila ce sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, 
alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate”.  

 
20) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Exprimarea acordului Consiliului Local Municipal Brăila, pentru executarea unor lucrări de 
construire/desființare pe terenuri ce aparțin domeniului public și privat al Municipiului 
Brăila.  

 
21) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Perfectarea unui act adițional la contractul de închiriere nr. 103/32803/01.10.2007, pentru 
terenul situat în Brăila, Aleea Micșunelelor nr. 6, bl. 35, sc. 4, parter, ap. 70, teren ce 
aparține domeniului public al Municipiului Brăila, pe care este amplasată o extindere 
windfang, proprietatea doamnelor Cantor Nicoleta și Cantor Aura - Giorgiana.  
 

22) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Prelungirea contractului de închiriere a spațiului cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă, 
aparținând domeniului privat al Municipiului Brăila, situat în Brăila, Str. Golești nr. 1, parter, 
ASOCIAȚIEI VICTIMELOR REVOLUȚIEI ROMÂNE DIN DECEMBRIE 1989 BRĂILA, în 
vederea desfășurării activității.  
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23) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Prelungirea contractului de închiriere a spaţiului cu altă destinație decât aceea de locuință, 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Brăila, situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 
33, parter, atribuit PARTIDULUI MIȘCAREA POPULARĂ - FILIALA BRĂILA, în vederea 
desfăşurării activităţii.  

 
24) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Prelungirea contractului de închiriere a spaţiului cu altă destinație decât aceea de locuință, 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Brăila, situat în Brăila, B-dul Al. I. Cuza nr. 
136, parter și etaj, atribuit PARTIDULUI SOCIAL DEMOCRAT, în vederea desfăşurării 
activităţii.  

 
25) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Prelungirea contractului de închiriere a spaţiului cu altă destinație decât aceea de locuință, 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Brăila, situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 
39, subsol, parter și etaj, atribuit PARTIDULUI UNIUNEA NAȚIONALĂ PENTRU 
PROGRESUL ROMÂNIEI, în vederea desfăşurării activităţii.  
 

26) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea ieșirii din indiviziune prin partaj convențional și plata echivalentului cotei 
corespunzătoare din imobilul situat în Brăila, str. Pietății nr. 5, Bl. A6, sc. 1, parter, ap.15 
ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila.  

 
27) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Exprimarea acordului Municipiului Brăila, în calitate de proprietar al terenului, pentru 
înscrierea în Cartea Funciară, a unor construcții proprietate privată, în condițiile art. 37 
alin.(6) din Legea nr. 50/1991, republicată, în baza certificatului de atestare a edificării, în 
cazul construcțiilor executate fără autorizație de construire.  
 

28) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Completarea H.C.L.M. Brăila nr. 51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la 
domeniul privat al Municipiului Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în 
cartea funciară”.  

 
29) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține 
domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 195,00 mp, situat în Brăila, str. 
Cazasului nr. 130 bis, NCP 98470, în favoarea solicitanților AUNGURENCI ION și 
AUNGURENCI DIȚA, teren pe care se află amplasate construcțiile C1, C2 și C3, 
proprietatea acestora.  

 
30) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține 
domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 13,07 mp indiviz din 300,00 mp, 
situat în Brăila, str. Rahova nr. 83, NCP 72814, în favoarea solicitanților MEIROȘU 
ALEXIS și MEIROȘU RADU, teren pe care se află amplasate construcțiile C5 și C6, 
proprietatea acestora. 

 
31) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține 
domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 17,34 mp, indiviz din 1137,13 mp, 
situat în Brăila, Șoseaua Buzăului nr. 17, Bl. B30, parter, NCP 70142, în favoarea 
solicitantei OBADĂ AURORA – C.M.I., teren aferent spațiului comercial nr. 3, tronson 
C+5,6,7, proprietatea acesteia.  
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32) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține 
domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 322,00 mp, situat în Brăila, str. Ion 
Creangă nr. 2, NCP 99192, în favoarea solicitanților STOIAN MARIAN și STOIAN 
MARIA, teren pe care se află amplasate construcțiile C1, C2 și C3, proprietatea acestora.  
 

33) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Încetarea aplicabilității H.C.L.M. Brăila nr. 749/27.12.2021 referitoare la „Majorarea cu 
500% a impozitului pe clădire începând cu anul  2022, pentru clădirea situată în Municipiul 
Brăila, Bd. Al. I. Cuza, nr. 198, evidențiată la rolul fiscal nr. 1024319, ca urmare a 
constatării stării tehnice de clădire neîngrijită”.  
 

34) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea indicatorilor de performanță, anexă la contractele de mandat ale membrilor 
Consiliului de Administrație ai Regiei Autonome „Administrația Zonei Libere” Brăila, 
mandatul 2022 - 2026. 
 

35) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, str. Fortificației nr. 4, lot 1 și lot 2.  

 
36) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 14.  

 

37) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, str. Rubinelor nr. 7, ap.4.  

 

38) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, str. Petru Maior nr. 2.  
 

39) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local Municipal Brăila şi aprobarea componenţei 
comisiei de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil, în suprafață de 4.000 mp, situat 
în perimetrul II, aflat în administrarea Regiei Autonome „ADMINISTRAȚIA ZONEI 
LIBERE” Brăila.  

 

40) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea Regulamentului privind instituirea și administrarea taxei de salubrizare în 
Municipiul Brăila, Județul Brăila. 

 

41) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea taxei de salubrizare datorată de utilizatorii serviciului de salubrizare din 
Municipiul Brăila, utilizatori casnici (persoane fizice) și utilizatori non-casnici (persoane 
juridice), începând cu data de 01.03.2023, data intrării în funcțiune a Sistemului de 
Management Integrat al Deșeurilor în Județul Brăila. 

 

42) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Încetarea Contractului de delegare a gestiunii activităților de depozitare a deșeurilor din 
Municipiul Brăila nr. 34051/05.09.2011, începând cu data de 01.03.2023, data intrării în 
funcțiune a Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor. 

 

43) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea documentației tehnico – economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare 
a Lucrărilor de Intervenții) și actualizarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul 
de investiţii «Reparație capitală Corp C4 – Liceul Constantin Brâncoveanu, str. Calea 
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Galați nr. 346 A, Brăila»,  cu finanțare de la bugetul local, aprobați prin H.C.L.M. Brăila 
nr. 196/31.03.2022. 

 

44) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, str. Albă nr. 8. 

 

45) Alte probleme. 
 

 Cu unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată.  
 
 Trecem la dezbaterea punctului 1 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 
48/02.02.2023 referitoare la  „Aprobarea cuantumului lunar al unei burse și a numărului 
acestora pentru elevii de la cursurile cu frecvenţă din unităţile de învăţământ preuniversitar 
de stat, pentru anul școlar 2022-2023”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 2 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului local al 
Municipiului Brăila, pe anul 2023. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 3 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului general centralizat 
al Municipiului Brăila, pe anul 2023. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnul Viceprimar Jantea - Crican Alexandru privind: Aprobarea bugetului 
de venituri şi cheltuieli al REGIEI AUTONOME ADMINISTRAŢIA ZONEI LIBERE 
BRĂILA, pe anul 2023.  
. Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 

Discuţii? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Doamnelor și domnilor consilier, nu suntem de acord cu perpetuarea acestei 

instituții anacronice la acest moment. Odată cu intrarea României în Uniunea Europeană 
scopul și obiectul R.A. A.Z.L. a fost golit de conținut. Avem o instituție cu venituri totale de 
5.500, 61 mii lei, cu cheltuieli de 52 de miliarde de lei vechi, cu cheltuieli de personal de 32 
de miliarde de lei vechi și cheltuieli cu sporuri, prime și bonificații, respectiv cu cheltuieli 



 8 

ale contractelor de mandat, ale altor organe de conducere și control de 538 de mii de lei. 
Aproximativ 20% se duc în prime, contracte de mandat și alte bonificații. Nu suntem de 
acord cu această instituție, cu această formă. Putem trece foarte simplu patrimoniul 
acestei instituții în administrarea  S.U.P.A.G.L. și nu văd de ce nu. Doar ca să plătim 
cheltuieli aferente contractului de mandat ? Îmi pare rău, dar nu vom vota un astfel de 
buget. Vă mulțumesc! 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, dintotdeauna visul P.N.L. a fost să pună mâna pe terenul Zonei 

Libere Brăila, prin fața ieșirii către Brăila Mall, pentru proiecte imobiliare de case. Au mai 
existat astfel de inițiative pe vremea domnului primar Cibu. Din păcate, pentru 
dumneavoastră domnule consilier, și atunci și acum Guvernul nu va aproba transformarea 
unui teren în care există fabrici și contracte de concesiune, semnate inclusiv de către cei 
de la Tesla. Cu siguranță dumneavoastră fiind membri la guvernare, parteneri de 
guvernare puteți discuta cu Primul Ministru să aveți inițiativa de modificare a Legii 84/1992 
a zonelor Libere și la următoarea ședință de Consiliu Local vă rugăm să ne informați ce 
demersuri ați făcut pentru desființarea Zonei Libere, în condițiile în care peste tot în țară, și 
la Arad, unde aveți un primar P.N.L., se dorește ca zona liberă să rămână și doar la Brăila 
dumneavoastră să o desființați. Aștept la următoarea ședință de Consiliu Local să ne 
spuneți dacă ați vorbit la Guvern și dacă acesta vă aprobă proiectul de desființare a Zonei 
Libere Brăila. Noi, cei de la P.S.D., nu suntem de acord cu desființarea Zonei Libere 
pentru că acolo sunt societăți care fac export, sunt vapoare care acostează la danele 
Zonei Libere și sunt mii de oameni angajați la Yazaky, care în momentul în care își vor 
pierde regimul de Zonă Liberă vor pleca din Brăila. Probabil că asta așteptați, să plece 
investitorii de la Yazaky, să plece cei de la Tesla, să plece cei de la Nuova Trefo, astfel 
încât acele terenuri să devină mană cerească pentru mafia imobiliară, care așteaptă să 
pună mâna pe acele terenuri. Cu siguranță noi cei social democrați avem o gândire 
liberală, iar dumneavoastră una socială. Nu suntem de acord sub nicio formă cu lucrurile 
pe care le-ați spus și nu vom aproba niciodată desființarea Zonei Libere și preluarea 
acelor terenuri prin pierderea regimului de zonă liberă. Aș vrea să ne explicați, dacă știți, 
ce înseamnă facilitățile de Zonă Liberă care se oferă celor care își desfășoară activități 
acolo. Care sunt facilitățile, domnule consilier? 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Domnule Primar, nici eu și nici colegii mei din Consiliul Local nu avem proiecte 

imobiliare și astfel de ambiții. Propunerea mea a fost de desființare a Zonei Libere, de 
trecere în administrarea Primăriei Brăila. Poate Primăria Brăila are astfel de proiecte 
imobiliare, noi nu. Dorim păstrarea obiectului de activitate și continuarea dezvoltării. Noi 
am semnalat doar jaf la banul public, am semnalat acele cheltuieli exorbitante, cheltuieli 
cu prime, bonificații și contracte de mandat. Doar o reducere de costuri, asta am cerut. O 
singură conducere pentru un singur amplasament, să fie în administrarea S.U.P.A.G.L. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Sunt uimit de un lucru. Domnule consilier, ați aprobat contractele de mandat în 

Consiliul Local. Ședința trecută dumneavoastră personal ați votat și ați aprobat contractul 
de mandat al doamnei Adam Mariana, reprezentantă a Ministerului Transportului.  De ce 
ați aprobat, domnule consilier, contractul de mandat, dacă acum sunteți împotriva lui? 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Pentru că între timp am văzut indicatorii de performanță. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Dumneavoastră i-ați văzut și înainte, pentru că îi primiți în fiecare an.  
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Nu i-am văzut înainte, dar acum am avut ocazia să-i votăm. 
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Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, i-ați votat în fiecare an, dar nu știți ce votați. Vreți să vă dau 

înregistrările ședințelor și procese – verbale în care vă demonstrăm că ați votat? Vreți să 
vi le dăm? 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Eu vă spun că nu suntem de acord cu ei. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Dar de ce i-ați votat?  
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Suntem de acord să fie indicatori de performanță, dar nu în această structură. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Acum vă întreb, pentru că propuneți desființarea Regiei Autonome a Zonei Libere în 

care lucrează aproximativ 4.000 de oameni, dumneavoastră știți care sunt facilitățile 
fiscale oferite de Zona Liberă? Nu le căutați, că nu le găsiți în documentul acela. Le știți? 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Domnule Primar, nicio secundă nu a fost aici vorbire despre așa ceva. 

Dumneavoastră ați făcut această acuzație că acei oameni o să-și piardă locurile de 
muncă. Eu m-am referit strict la Consiliul de Administrație și acele bonusuri și prime și 
contracte de mandat, dar oamenii își păstrează locurile de muncă.    

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, bonusurile respective, despre care ați mai vorbit într-o ședință, 

sunt primele de vacanță, pe care le oferă statul român, și tichetele de masă. 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Sunt diferite.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, vreau să-mi răspundeți acum la o întrebare. Știți de ce au venit 

acele societăți la Zona Liberă? Vă spune o persoană care a lucrat la Administrația Zonei 
Libere Brăila. Am început de jos acolo. Domnule consilier, vă uitați la mine vă rog frumos? 
Nu le găsiți acolo. Degeaba le căutați. Nu are cine să vi le dea. Niciun coleg nu vi le dă. 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Tichetele de masă sunt 173. Bonusuri, articol separat, 396. Noi vorbeam de alte 

bonusuri. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Care bonusuri, domnule consilier? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
De cheltuieli aferente contractului de mandat și a altor organe de conducere și 

control, 538. Nu le-am votat. Acum trebuie să le votăm. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu, domnule consilier. Ați votat mandatele unul câte unul. Le-ați votat în Consiliul 

Local.  
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Acum trebuie votate. 
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Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Acum votați indicatorii.  
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Indicatorii se vor vota la punctul 34. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Ați votat până acum mandatele tuturor. Le-ați votat cu mâna sus. 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Cuprinde sporuri și alte bonificații de 565 de mii de lei. Despre asta vorbeam. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu mai schimbați subiectul. 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Punctul meu de vedere, la care nu răspundeți, a fost de reducere a acestor 

cheltuiei. 20% din total.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, în lege spune că Zona Libera trebuie să aibă un consiliu de 

administrație. Din consiliul de administrație fac parte reprezentați ai diverselor instituții ale 
statului român. Dacă propuneți să se desființeze vorbiți la Guvern. Societățile din Zona 
Liberă Brăila au venit pentru că pe teritoriul acesteia primesc facilități pe care nu le au pe 
teritoriul vamal al României. Dacă se vor desființa aceste facilități respectivii vor migra. 
Știți care sunt facilitățile, domnule consilier?    

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Mai sunt în vigoare în acest moment? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Da, mai sunt în vigoare, dar nu știți dumneavoastră. 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
România a intrat în UE în 2007 și asigură libera circulație a mărfurilor fără taxe? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Da, domnule consilier, aceste facilități sunt în vigoare conform Legii 84/1992, 

actualizată, în toate zonele libere. Și la Curtici, și la Brăila, și la Galați.  
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Și se referă doar la exportul în afara Uniunii Europene? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu, domnule consilier, nu se referă doar la exportul în afară. Știți care sunt 

facilitățile? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Le știu. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Spuneți-ne! 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Dar nu suntem la test acum. 
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Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu le știți, domnule consilier. Este dovada clară că nu le știți. Veniți aici în Consiliul 

Local și ne propuneți tot felul de lucruri din acestea care vor duce la dispariția unor 
societăți care au venit în Zona Liberă. Este absolut penibil că veniți și propuneți Consiliului 
Local să se piardă regimul de zonă liberă care există peste tot în Europa. Există atâtea 
zone libere care oferă facilități în funcție de proveniența mărfii și destinația produsului final, 
fără a bloca sume de bani de la societățile care își desfășoară activitatea acolo. Prin 
desființarea Zonei Libere Brăila dumneavoastră veți conduce toate aceste societăți la 
celelalte zone libere din România, inclusiv la cele din orașul cu primar P.N.L., sau în 
Uniunea Europeană, acolo unde zonele libere funcționează în prezent și întotdeaua ca o 
excepție a teritoriului vamal. Nu le mai căutați acolo! Uitați-vă în ochii mei și recunoașteți 
că nu știți când vă lansați în astfel de afirmații. Nu râdeți, domnule consilier, că propunerea 
dumneavoastră duce la dispariția unor societăți și la pierderea a 4.000 de locuri de muncă. 
Asta înseamnă propunerea dumneavoastră. 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Mi-ar place să văd. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
”V-ar place” sau forma gramaticală corectă? Cum e cu gramatica, domnule 

consilier? ”V-ar place”? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Aș vrea să văd această îndârjire apărând, în afara locurilor de muncă a celor din 

Consiliul de Administrație, membri P.S.D., cu indemnizații bine plătite, și investițiile care să 
ducă la locuri de muncă bine plătite în România și în Brăila în special. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, ați spus că în Consiliul de Administrație sunt și membri P.S.D.? 

Puteți repeta acest lucru? Pentru că aș vrea să se consemneze faptul că în Consiliul de 
Administrație al Zonei Libere Brăila sunt oameni de top de la societăți private, în urma unei 
proceduri de selecție, și care nu sunt brăileni. Susțineți că sunt membri P.S.D.? Vă întreb 
încă o dată la modul serios. 

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Domnule Președinte, vă rog să respectați ordinea. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, ați făcut o afirmație. Vă mențineți afirmația că sunt membri 

P.S.D.? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Vor decide contribuabilii din Brăila. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, ați făcut afirmația că în Consiliul de Administrație al Zonei Libere 

Brăila sunt membri P.S.D. 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Vă asigur că nu este niciun membru P.N.L. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Și eu vă asigur că sunteți total pe lângă subiect și aduceți acuzații unor oameni 

dintr-un mediu privat, care nu au legătură cu Partidul Social Democrat. Domnule consilier, 
ar trebui să vă cereți scuze și să retractați afirmația respectivă. Este o acuzație nefondată. 
Domnule consilier, vă retractați afirmația? 
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Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Domnule Președinte, vă rog să trecem la vot. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Am înțeles, vă este rușine să retractați. 
 
Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu 20 voturi ”pentru” și 6 voturi ”împotrivă” ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Drogeanu Alexandru, Gheorghiță Florin, Pascale Mihai – Viorel, Sandu Marius – George și 
Sîrbu Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

  Trecem la dezbaterea punctului 5 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnii consilieri locali Pătărlăgeanu Valentin și Tudose Daniel, membri în 
A.G.A. la societatea BRAICAR S.A. Brăila privind: Aprobarea bugetului de venituri și 
cheltuieli al societății „BRAICAR” S.A. Brăila, pe anul 2023. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
La acest proiect de hotărâre, din păcate, în toată documentația, nu am văzut o 

strategie de management care să ducă la o dezvoltare a transportului public în municipiul 
nostru, problemă despre care am discutat și în trecut. Am văzut că bugetul acestei 
companii a crescut la 63 de milioane de lei. Am căutat explicația acestor venituri și din 
păcate veniturile au crescut ca urmare a creșterii tarifului de transport. Alte investiții 
notabile, în afară de cele 4 autobuze care urmează să fie achitate, nu sunt. Am văzut că 
nici norma de kilometri nu a fost atinsă, prin urmare aștept ceva mai mult la această 
societate. 

 
Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 

  Cu 20 voturi ”pentru” și 6 abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, Drogeanu 
Alexandru, Gheorghiță Florin, Pascale Mihai – Viorel, Sandu Marius – George și Sîrbu 
Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 6 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Acordului de Parteneriat 
între Municipiul Brăila și Județul Brăila în vederea implementării Programului-cadru al 
manifestărilor culturale, artistice, educaționale şi sportive pe anul 2023. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

           
 Trecem la dezbaterea punctului 7 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea listei de priorități, pentru anul 
2023, cu solicitanții care au acces la locuințe pentru tineri, destinate închirierii, construite 
din fondurile Agenției Naționale pentru Locuințe. 
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Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru?  
- Cine se abţine? 
- Cine este împotrivă? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 8 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea Regulamentului de vânzare 
a locuințelor tip A.N.L., situate pe raza Municipiului Brăila, aprobat prin H.C.L.M. 
nr.360/31.10.2016. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 9 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Transmiterea în administrarea Serviciului 
de Utilitate Publică Seroplant Brăila, a imobilelor situate în Municipiul Brăila, str. Plantelor 
nr. 1, bloc Turn, parter și Calea Călărașilor nr. 315, bloc B2, parter, pe o perioadă de 5 ani, 
cu posibilitatea de prelungire, conform contractului de administrare. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 10 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Actualizarea documentației tehnico – 
economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și a 
indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii «Reabilitare curte 
interioară – Liceul Tehnologic „Gheorghe K. Constantinescu” Brăila»,  cu finanțare 
de la bugetul local, aprobați prin H.C.L.M. Brăila nr. 641/25.11.2021. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 11 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea elementelor de identificare a 
bunului de uz public „str. Pietrei”, înscris în Inventarul Domeniului Public al Municipiului 
Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr.325/30.09.2011, cu modificările și completările 
ulterioare, la Capitolul A „Străzi”, poziția nr. 303, conform documentației cadastrale. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
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Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 12 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea elementelor de identificare a 
bunului de uz public „str. Mina Minovici – amplasament 1 lot 1/1/39/3”, înscris în 
Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila 
nr.325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul A „Străzi”, 
poziția nr. 540, conform documentației cadastrale 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 13 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea datelor de identificare a 
bunului de uz public  ,,str. Unirii – tronson 3”  înscris în Inventarul Domeniului Public al 
Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr.325/30.09.2011, cu modificările și 
completările ulterioare, la Capitolul A „Străzi”, poziția nr. 385 și la Capitolul G, 
subcapitolul G6 – „Spații verzi, locuri de joacă și parcări”,  pozițiile nr. 267 și nr.480, 
conform documentației cadastrale de subparcelare. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea valorii de inventar a 
imobilului situat în Municipiul Brăila, str. Mircea cel Mare  nr. 58B, Grădinița cu program 
normal nr.29, structură a Grădiniței cu program prelungit nr. 7 Brăila, aflat în 
Inventarul Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 
325/30.09.2011, cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul H, poziția nr. 33, 
conform procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 1652/15.12.2022. 
   Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

  Trecem la dezbaterea punctului 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea valorii de inventar a 
imobilului situat în Municipiul Brăila, B-dul Dorobanților    nr. 311, aflat în Inventarul 
Domeniului Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, 
cu modificările și completările ulterioare, la Capitolul H, poziția nr. 96, Liceul Teoretic 
„Panait Cerna”, conform procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 
37305/07.12.2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
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Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea valorii de inventar a 
imobilului situat în Municipiul Brăila, str. Rubinelor nr. 2, aflat în Inventarul Domeniului 
Public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/30.09.2011, cu 
modificările și completările ulterioare, la Capitolul H, poziția nr. 65, Școala Gimnazială 
„Nikos Kazantzakis”, conform procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 
433/31.03.2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
    Discuţii? 

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 

  Trecem la dezbaterea punctului 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de doamna Viceprimar Ciocan Doinița privind: Prelungirea duratei de atribuire în 
folosință gratuită a imobilului cu altă destinație decât aceea de locuință, situat în Municipiul 
Brăila, B-dul Alexandru Ioan Cuza nr. 128, parter, ARHIEPISCOPIEI DUNĂRII DE JOS, 
PROTOIERIA BRĂILA – PAROHIA ÎNĂLȚAREA DOMNULUI, în vederea desfășurării 
activității. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii?  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

  Trecem la dezbaterea punctului 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea anexei nr. 2 la H.C.L.M. 
Brăila nr. 215/29.07.2015 referitoare la acordarea dreptului de a executa rețele subterane, 
solicitantei Societatea Distribuție Energie Electrică România S.A., Sucursala  Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii?  

 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea anexei nr. 4 la H.C.L.M. 
nr. 429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Brăila ce 
sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte 
construcții autorizate. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii?  

 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
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  Trecem la dezbaterea punctului 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Exprimarea acordului Consiliului Local 
Municipal Brăila, pentru executarea unor lucrări de construire/desființare pe terenuri ce 
aparțin domeniului public și privat al Municipiului Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 

 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Perfectarea unui act adițional la 
contractul de închiriere nr. 103/32803/01.10.2007, pentru terenul situat în Brăila, Aleea 
Micșunelelor nr. 6, bl. 35, sc. 4, parter, ap. 70, teren ce aparține domeniului public al 
Municipiului Brăila, pe care este amplasată o extindere windfang, proprietatea doamnelor 
Cantor Nicoleta și Cantor Aura – Giorgiana. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Prelungirea contractului de închiriere a 
spațiului cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă, aparținând domeniului privat al 
Municipiului Brăila, situat în Brăila, Str. Golești nr. 1, parter, ASOCIAȚIEI VICTIMELOR 
REVOLUȚIEI ROMÂNE DIN DECEMBRIE 1989 BRĂILA, în vederea desfășurării 
activității. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Prelungirea contractului de închiriere a 
spaţiului cu altă destinație decât aceea de locuință, aparţinând domeniului privat al 
Municipiului Brăila, situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 33, parter, atribuit 
PARTIDULUI MIȘCAREA POPULARĂ - FILIALA BRĂILA, în vederea desfăşurării 
activităţii. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

 Trecem la dezbaterea punctului 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Prelungirea contractului de închiriere a 
spaţiului cu altă destinație decât aceea de locuință, aparţinând domeniului privat al 
Municipiului Brăila, situat în Brăila, B-dul Al. I. Cuza nr. 136, parter și etaj, atribuit 
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PARTIDULUI SOCIAL DEMOCRAT, în vederea desfăşurării activităţii. 
Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

 Trecem la dezbaterea punctului 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Prelungirea contractului de închiriere a 
spaţiului cu altă destinație decât aceea de locuință, aparţinând domeniului privat al 
Municipiului Brăila, situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 39, subsol, parter și etaj, 
atribuit PARTIDULUI UNIUNEA NAȚIONALĂ PENTRU PROGRESUL ROMÂNIEI, în 
vederea desfăşurării activităţii. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 

   Trecem la dezbaterea punctului 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea ieșirii din indiviziune prin 
partaj convențional și plata echivalentului cotei corespunzătoare din imobilul situat în 
Brăila, str. Pietății nr. 5, Bl. A6, sc. 1, parter, ap.15 ce aparține domeniului privat al 
Municipiului Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Exprimarea acordului Municipiului Brăila, 
în calitate de proprietar al terenului, pentru înscrierea în Cartea Funciară, a unor 
construcții proprietate privată, în condițiile art. 37 alin.(6) din Legea nr. 50/1991, 
republicată, în baza certificatului de atestare a edificării, în cazul construcțiilor executate 
fără autorizație de construire. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
Discuţii? 
 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 

Referitor la acest proiect de hotărâre, precizez faptul că față de forma inițială, 
articolul 1 a fost completat cu o nouă poziție, ca urmare a raportului de specialitate de 
completare al Direcției Arhitect Șef, forma nouă a proiectului  fiindu-vă transmis în format 
electronic, pe adresa clm.primariabr.ro. 
 

Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
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 Trecem la dezbaterea punctului 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea H.C.L.M. Brăila                       
nr. 51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului 
Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în cartea funciară”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu 
titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în 
suprafață de 195,00 mp, situat în Brăila, str. Cazasului nr. 130 bis, NCP 98470, în 
favoarea solicitanților AUNGURENCI ION și AUNGURENCI DIȚA, teren pe care se află 
amplasate construcțiile C1, C2 și C3, proprietatea acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

  Trecem la dezbaterea punctului 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu 
titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în 
suprafață de 13,07 mp indiviz din 300,00 mp, situat în Brăila, str. Rahova nr. 83, NCP 
72814, în favoarea solicitanților MEIROȘU ALEXIS și MEIROȘU RADU, teren pe care se 
află amplasate construcțiile C5 și C6, proprietatea acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 Trecem la dezbaterea punctului 31 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu 
titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în 
suprafață de 17,34 mp, indiviz din 1137,13 mp, situat în Brăila, Șoseaua Buzăului nr. 17, 
Bl. B30, parter, NCP 70142, în favoarea solicitantei OBADĂ AURORA – C.M.I., teren 
aferent spațiului comercial nr. 3, tronson C+5,6,7, proprietatea acesteia. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 32 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu 
titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în 



 19 

suprafață de 322,00 mp, situat în Brăila, str. Ion Creangă nr. 2, NCP 99192, în favoarea 
solicitanților STOIAN MARIAN și STOIAN MARIA, teren pe care se află amplasate 
construcțiile C1, C2 și C3, proprietatea acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 33 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea aplicabilității H.C.L.M. Brăila 
nr. 749/27.12.2021 referitoare la „Majorarea cu 500% a impozitului pe clădire începând cu 
anul  2022, pentru clădirea situată în Municipiul Brăila, Bd. Al. I. Cuza, nr. 198, evidențiată 
la rolul fiscal nr. 1024319, ca urmare a constatării stării tehnice de clădire neîngrijită”.. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 34 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea indicatorilor de performanță, 
anexă la contractele de mandat ale membrilor Consiliului de Administrație ai Regiei 
Autonome „Administrația Zonei Libere” Brăila, mandatul 2022 – 2026. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
 

Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Am analizat documentația ce stă în spatele stabilirii acestor indicatori de 

performanță și observăm că avem 3 categorii de indicatori: financiari, nefinanciari și 
indicatori orientați către guvernanță corporativă. Sunt de acord cu stabilirea unor indicatori 
de performanță și mi-aș dori ca astfel de indicatori să existe peste tot în administrația 
publică, dar nu sunt de acord cu ponderea stabilită pentru aceștia, respectiv avem 20% 
pentru indicatorii financiari, 20% pentru indicatorii nefinanciari și 60% pentru indicatorii 
orientați către guvernanță corporativă. Avem 5% coeficient de ponderare pentru realizarea 
veniturilor totale și 20% pentru raportarea la timp a indicatorilor de performanță. Mi se pare 
că este total dezechilibrat și ar trebui să fie total invers. Avem 5% pentru satisfacția 
clienților, iar satisfacția clienților o reprezintă numărul reclamațiilor înregistrate și rezolvate 
și nu un survey independent realizat de o firmă specializată. Avem 20% pentru 
respectarea termenelor de postare la timp pe pagina de internet a Regiei a documentelor 
și informațiilor prevăzute de lege și alți 20% pentru raportarea performanței 
administratorilor. În schimb, vedem că realizarea profitului brut planificat are o pondere de 
doar 5%, reducerea creanțelor restante față de valorile planificate aceeași valoare de 5%, 
iar reducerea arieratelor 5%.  

Doamnelor și domnilor consilieri, consider că aceste procente ar fi trebuit total 
inversate și distribuite. Acesta este motivul pentru care nu vom vota acești indicatori de 
performanță în forma stabilită actual. Suntem de acord cu indicatorii de performanță, 
suntem de acord că trebuie să existe, dar nu în această formă. Nu facem decât să-i 
ajutăm pe cei din Consiliul de Administrație să-și primească acele indemnizații de 565 de 
mii de lei anual. Mulțumesc! 

  
Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  

  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
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- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
 Cu 20 voturi ”pentru” și 6 voturi ”împotrivă” ale domnilor consilieri Alexandru Ionel, 

Drogeanu Alexandru, Gheorghiță Florin, Pascale Mihai – Viorel, Sandu Marius – George și 
Sîrbu Constantin, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  

 
 Trecem la dezbaterea punctului 35 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune 
al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Fortificației nr. 4, lot 1 și lot 2. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 36 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune 
al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 14. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 37 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune 
al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Rubinelor nr. 7, ap.4. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  
 Domnul consilier Brăileanu Claudiu – Eduard: 
 La acest proiect nu particip la dezbatere și vot.  
 

  Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. Menționăm faptul că 

domnul consilier local municipal Brăileanu Claudiu – Eduard nu a participat la deliberarea 
și votul asupra proiectului de hotărâre. 

 
 Trecem la dezbaterea punctului 38 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune 
al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Petru Maior nr. 2. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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 Trecem la dezbaterea punctului 39 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Local Municipal Brăila şi aprobarea componenţei comisiei de licitaţie pentru concesionarea 
unui bun imobil, în suprafață de 4.000 mp, situat în perimetrul II, aflat în administrarea 
Regiei Autonome „ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
 

Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 

Referitor la acest proiect de hotărâre, precizăm faptul că desemnarea 
reprezentanților Consiliului Local Municipal în comisia de licitație, se va face prin vot 
secret. 

Din partea grupului P.S.D. sunt propuși ca reprezentanţi ai Consiliului Local 
Municipal Brăila în comisia de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil, în suprafață 
de 4.000,00 mp, situat în perimetrul II, aflat în administrarea Regiei Autonome 
„ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” Brăila, domnul Orzan Răzvan – Ionuț și domnul 
Dumitru Florin, în calitate de membri titulari, iar ca membru supleant a fost propusă 
doamna Neacșu Cornelia; 

Din partea grupului P.N.L. sunt propuși ca reprezentanţi ai Consiliului Local 
Municipal Brăila în comisia de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil, în suprafață 
de 4.000,00 mp, situat în perimetrul II, aflat în administrarea Regiei Autonome 
„ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” Brăila, domnul Gheorghiță Florin și domnul Alexandru 
Ionel, în calitate de membri titulari, iar ca membru supleant a fost propus domnul Pascale 
Mihai – Viorel. 

Mai sunt și alte propuneri? 
Pentru comisia de numărare a voturilor am primit următoarele propuneri: domnul 

consilier Tîmplaru Adrian - Ștefan, domnul consilier Oancea Sorin și domnul consilier 
Sandu Marius – George. Mai sunt și alte propuneri? 

Supun la vot Comisia de numărare a voturilor în următoarea componenţă: 
           - Cine este pentru? 
           - Cine se abține? 
           - Cine este împotrivă? 

Cu unanimitate de voturi Comisia de numărare a voturilor a fost aprobată. 
 
Domnul consilier Tîmplaru Adrian - Ștefan: 
Comisia de numărare a voturilor formată din: 

 
  - TÎMPLARU ADRIAN - ȘTEFAN    - Preşedinte 
  - OANCEA SORIN      - Membru 
  - SANDU MARIUS – GEORGE    - Membru 
 
 A procedat la numărarea voturilor pentru numirea reprezentanţilor Consiliului Local 
Municipal Brăila, în calitate de membri titulari, în comisia de licitaţie pentru concesionarea 
unui bun imobil, în suprafață de 4.000 mp, situat în perimetrul II, aflat în administrarea 
Regiei Autonome „ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” Brăila și a constatat următoarele: 

 ORZAN RĂZVAN - IONUȚ       - voturi „pentru” 18    - voturi „împotrivă” 5 

 DUMITRU FLORIN        - voturi „pentru” 17    - voturi „împotrivă” 6 

 GHEORGHIȚĂ FLORIN       - voturi „pentru” 6      - voturi „împotrivă” 17 

 ALEXANDRU IONEL        - voturi „pentru” 6      - voturi „împotrivă” 17 

 

                    - voturi anulate 0   
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Total buletine de vot  :                    23 

 
 A procedat la numărarea voturilor pentru numirea reprezentantului Consiliului Local 
Municipal Brăila, în calitate de membru supleant, în comisia de licitaţie pentru 
concesionarea unui bun imobil, în suprafață de 4.000 mp, situat în perimetrul II, aflat în 
administrarea Regiei Autonome „ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” Brăila și a 
constatat următoarele: 

 NEACȘU CORNELIA       - voturi „pentru” 18      - voturi „împotrivă” 5 

 PASCALE MIHAI - VIOREL      - voturi „pentru” 7        - voturi „împotrivă” 16 

                                - voturi anulate 0   

  
Total buletine de vot  :                    23 

 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal azi, 27.02.2023, în 3 (trei) 

exemplare.  
 

  Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință: 
 Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 40 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Regulamentului privind 
instituirea și administrarea taxei de salubrizare în Municipiul Brăila, Județul Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 41 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea taxei de salubrizare datorată 
de utilizatorii serviciului de salubrizare din Municipiul Brăila, utilizatori casnici (persoane 
fizice) și utilizatori non-casnici (persoane juridice), începând cu data de 01.03.2023, data 
intrării în funcțiune a Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor în Județul Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 42 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea Contractului de delegare a 
gestiunii activităților de depozitare a deșeurilor din Municipiul Brăila nr. 34051/05.09.2011, 
începând cu data de 01.03.2023, data intrării în funcțiune a Sistemului de Management 
Integrat al Deșeurilor. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
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 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 43 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea documentației tehnico – 
economice faza I – D.A.L.I. (Documentația de Avizare a Lucrărilor de Intervenții) și 
actualizarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiţii «Reparație 
capitală Corp C4 – Liceul Constantin Brâncoveanu, str. Calea Galați nr. 346 A, 
Brăila»,  cu finanțare de la bugetul local, aprobați prin H.C.L.M. Brăila nr. 196/31.03.2022. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

 Trecem la dezbaterea punctului 44 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune 
al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Albă nr. 8. 

Comisiile 1, 2, 3, 4 și 5? 
 Discuții? 
  Supunem la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului: 
Înainte de punctul ”alte probleme”, cu îngăduința dumneavoastră, am să supun la  

vot procesele verbale ale ședințelor anterioare, care au fost postate pe platformă și față de 
care nu am am primit nicio observație.  

Vă supun spre aprobare procesul – verbal al şedinţei ordinare din data de 
31.01.2023, procesul - verbal al ședinței ordinare din 02.02.2023,  procesul - verbal al 
ședinței extraordinare din 09.02.2023 ora 09.00 și procesul - verbal al ședinței ordinare din 
09.02.2023 ora 09.05. 
 - Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
 Cu unanimitate de voturi procesele – verbale menţionate anterior au fost aprobate. 
 
Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
Trecem la dezbaterea punctului 45 de pe ordinea de zi – Alte probleme. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Observ la Consiliul Local o chestiune în ultima periodă și în atitudinea unor 

consilieri același lucru. Vă rugați să se întâmple ceva rău în municipiul Brăila ca să trimiteți 
un comunicat de presă. Când cade o creangă în viziunea dumneavoastră Primarul este 
vinovat. Când apare o groapă Primarul e vinovat. Când se asfaltează tot Primarul este 
vinovat. Când nu se asfaltează tot Primarul este vinovat. Toată această atitudine este doar 
pentru a căuta motive de Gică Contra ca să criticați de fiecare dată, indiferent dacă se 
întâmplă sau nu, un om.  Acum această politică a dumneavoastră de Gică Contra nu este 
bună. Vă spun sincer că noi nu practicăm indiferent dacă vom fi la putere sau în opoziție 
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în mandatul viitor. Această atitudine distructivă, critică nu o să o facem niciodată. Ne 
întrebați la fiecare ședință ce am făcut, cum am făcut, dar să știți că, la un moment da t, 
roata se învârte și pot să vă întreb și eu. Dumneavoastră de când sunteți consilieri ,  
concret, că de vorbă suntem sătui cu toții, ați făcut ceva în acești ani pentru locuitorii din 
Brăila care v-au votat, într-un număr mai mic, dar v-au votat și v-au trimis aici? Veniți la 
ședințele de consiliu și votați împotrivă. Vreți desființarea Zonei Libere Brăila, dar apoi 
vă propuneți în comisiile de licitație. Ori vreți să o desființați ori nu vă mai propuneți în 
comisiile de licitație. Care este logica? Că sunt unii care spun după aceea că sunteți de 
râsu’-plânsu’. 

M-am uitat mai devreme pe structura zonelor libere din România, care a rămas 
aceeași din 1992, de la înființarea lor până în prezent. Știți, domnilor consilieri P.N.L., 
care ați propus desființarea zonelor libere, că 4 dintre ele sunt în orașe cu primari 
P.N.L.? Ei nu propun desființarea zonelor libere. Și ei au consilii de administrație și ei 
au structuri și nu le mai propun la desființare. Știți, domnilor consilieri, că la Brăila 4007 
angajați își desfășoară activitatea în mediul privat la societățile din Zona Liberă , pe care 
dumneavoastră vreți să o desființați ca să dispară facilitățile de zonă liberă? Vă rog 
frumos să nu mai veniți cu această politică a lui Gică Contra de fiecare dată în Consiliul  
Local. Dacă doreați într-adevăr ceva, dincolo de spectacolul politic din consiliu, m-ați fi 
căutat și mă găseați la Primărie. Ați fi întrebat la comisie și ați fi solicitat să se modifice 
ceva. Dumneavoastră ați vrut doar un spectacol, să veniți în Consiliul Local să vă vadă 
lumea cum vorbiți la microfon. Și ați vorbit de v-ați făcut de râs. 

Domnule consilier Gheorghiță, ați aflat până la urmă care sunt facilitățile Zonei 
Libere? De ce facilități beneficiază o societate care importă marfă din Asia și o trimite în 
Canada? Așa dorea un coleg al dumneavoastră ședința trecută să trimită marfă în 
Canada. Știți care este facilitatea de a introduce pe teritoriul vamal al României? Ați 
aflat?  

 
Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
Facilitățile le știu, dar nu am venit să dăm extemporal. Dumneavoastră sunteți 

invitat la această ședință și nu sunteți aici să ne scoateți la extemporal. O companie își 
desfășoară activitatea într-o astfel de zonă pentru a fi scutită de la plata multor impozite, 
de a aduce marfă din afara zonei Uniunii Europene și de a o trimite în alte zone, dar nu în 
țara respectivă. Propunerea mea a fost de reducere de cheltuieli. Este aberant să avem o 
structură cu 20 % cheltuieli pe bonusuri și consilii de administrație. Am vrut doar să o 
trecem în administrarea S.U.P.A.G.L. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Să înțeleg, domnule consilier, că retractați ce ați propus la începutul ședinței și 
anume desființarea Zonei Libere?  
 

Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 V-am răspuns. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Vă rog să-mi mai răspundeți o dată. 
 

Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Îmi pare rău, dar nu spun același lucru de trei ori. Eu v-am propus o reducere de 
cheltuieli. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Domnule consilier, ați propus și este scris negru pe alb. Aceste ședințe sunt 
înregistrate și se întocmește un proces verbal la finalul ședinței. Ați propus desființarea. Eu 
am făcut o glumă cu dumneavoastră: să-l contactați pe domnul Ciucă, care este Primul 
Ministru, și să-i solicitați în ședință de Guvern, deoarece zonele libere au fost înființate prin 
ședință de Guvern, ca acestea să fie desființate. Ați uitat, domnule consilier, că ați propus 
la începutul ședinței desființarea zonelor libere?  
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Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 O să cerem un punct de vedere de la domnul Câciu. Sunt convins că va fi 
împotrivă.  
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Inițiativa hotărârii de Guvern îi aparține Primului Ministru. Ați uitat că ați propus 
desființarea zonelor libere? Nu a trecut nici măcăr o oră de când ați propus și acum ați 
uitat.  
 

 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Eu v-am spus că nu sunt de acord cu acest jaf la banul public. 20% se duc pe 
comisioane, bonusuri și nu suntem de acord cu acest lucru.  
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Domnule consilier, n-ați propus deființarea? 
 

 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Am spus că este anacronică. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 N-ați propus deființarea? Vă arăt înregistrarea. Avem înregistrarea ședinței. Nu ați 
propus acest lucru?  
 
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Despre ce discutăm aici? 
 

 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Despre diverse, alte probleme.  
 

 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Vă mulțumesc! 
 

 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Nu puteți să răspundeți. Nu știți! 
 

 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Administrația Zonei Libere este o instituție anacronică. Atâta vreme cât România 
este membră a Uniunii Europene aceste prevederi se aplică doar pentru țările non – U.E. 
Nu cred că activitatea Zonei Libere este axată atât de mult pe zone non U.E. Nu am date 
să văd unde se duc mărfurile asupra cărora se aplică plus valoare în acest perimetru. 
Facilitățile erau interesante până la înregistrarea României în Uniunea Europeană. 
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Domnule consilier, cei 4 primari P.N.L. nu propun desființarea zonelor libere.   
 
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Această zonă liberă este la intrarea în municipiul nostru și este o pată. Măcar 
buruienile acelea să le strângă. 
 

 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Domnule consilier, dumneavoastră știți că 4007 oameni lucrează în pata aceea? 
 

Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Eu știu că unde lucrează cei 4007 oameni este un spațiu bine administrat, dar ce 
este în afara acelui spațiu sunt numai bălării și buruieni. 
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
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 Nu domnule consilier, cei 4007 oameni nu lucrează doar la Yazaky, dacă asta ați 
înțeles dumneavoastră până azi.   
 

 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Mă refeream la construcțiile care sunt bine administrate.  
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 De cine sunt administrate bine, domnule consilier? 
 
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 De administratorii lor. 
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Aflați pe teritoriul administrației Zonei Libere Brăila. 
 
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Domnule Primar, vorbim de o reducere de costuri. Nu vorbim de administrativ. Nu 
vorbim de desființare. 
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Ați spus că sunt anacronice zonele libere, domnule consilier. La fel de anacronice 
sunt și cele de la Rotterdam și cele din toată Europa? Din Uniunea Europeană, domnule 
consilier. Să înțelegem că s-au transformat câțiva consilieri de la Brăila în legiuitori și îi 
învață legislație vamală pe cei din Parlamentul European? Propuneți să se desființeze 
zonele libere și din Europa, domnule consilier? 
  
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Domnule Primar, este o discuție fără sens. Ați adus în discuție portul prin care trec 
90% din mărfurile din Europa. Chiar n-are legătură. 
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Eu n-am spus de 90% din mărfuri.  
 
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Noi vorbeam strict de Zona Liberă Brăila și de acel buget de cheltuieli. Sunt 20% 
cheltuieli cu comisioane, bonusuri și indemnizația consiliului de administrație. Despre asta 
vorbeam. Schimbați subiectul! 
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
 Îmi pare rău, dar ați spus mai devreme că nu se plătesc impozite în Zona Liberă 
Brăila. Dumneavoastră știți că se plătesc impozite? 
 
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 N-am spus că nu se plătesc impozite.  
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila:  
 Impozite ați spus și avem înregistrarea ședinței. 
 
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Am spus anumite taxe. 
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila:   
 Ce taxe nu se plătesc? 
 
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Taxa pe valoarea adăugată.  
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 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila:   
 Și mai care? 
 
 Domnul consilier Gheorghiță Florin: 
 Refuz acest dialog cu dumneavoastră, care este total neproductiv. 20% cheltuieli 
salariale și bonusuri. 
 
 Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila:  
 Cu aceleași consilii de administrație care există și în zonele libere cu primari P.N.L., 
domnule consilier. Copy-paste. Știți că la copy-paste în zona partidului dumneavoastră 
este multă experiență.  
 La ședința trecută ne spunea domnul Sandu că mai are de învățat legislație. 
Probabil că o va termina de învățat când o să se finalizeze mandatul. Cred, domnule 
consilier, că ar trebui să vă alăturați domnului Sandu să mai citiți și dumneavoastră 
legislația înainte de veni să propuneți în Consiliul Local desființarea unui număr de 4007 
locuri de muncă. 

 
Domnul consilier Sîrbu Constantin: 
Prima problemă pe care o vreau să o discut, asta după ce ne-a certat domnul 

Primar în ședința trecută, este despre ședințele de comisii. Este a treia oară consecutiv în 
care nu se ține ședința de comisie. Am primit un telefon în care ni s-a spus că domnul 
președinte nu poate veni și nici domnul Neta. Nu s-a ținut ședința de comisie și astfel nu 
am putut întreba. Știu că votul este consultativ, dar, domnule Primar, nu ne mai certați, 
pentru că nu e din vina noastră. Vorbiți cu consilierii dumneavoastră și faceți astfel încât 
ședințele de comisii să se țină. 

Domnule Primar, de 10 ani conduceți Brăila. Orașul Brăila a crescut în 10 ani cu 
25.000 de persoane, industria duduie, parcuri industriale peste tot și locuri de muncă în 
sistemul privat nenumărate. Domnule Primar, a avea un loc de muncă la buget este cea 
mai mare realizare a unui tânăr brăilean. V-aș sfătui să creați condiții în așa fel să 
acceptați și propunerea noastră pentru crearea unor parcuri industriale, pentru că ele sunt 
un beneficiu pentru cetățenii municipiului. Probabil o să mă criticați și o să spuneți că ați 
creat facilități, în așa fel încât multinaționalele sunt deja prezente în Brăila în număr mare. 
Mulțumesc frumos! 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila:  
Bună ziua, domnule consilier Sîrbu! N-am să vă critic, pentru că nu am de ce să 

vă critic, dar să știți că ați greșit pentru că eu nu sunt de 10 ani Primar al municipiului 
Brăila, dar probabil că o să ajung la un moment dat, dacă cetățenii vor dori acest lucru. 

Dincolo de toate țin să vă spun și dumneavoastră că domnul consilier Gheorghiță 
doar ce voia să desființeze parcul industrial din zona liberă, acolo unde există concesiunea 
celor de la Tesla. 

În ceea ce privește activitatea comisiilor, dacă cumva nu ați ținut ședința sper să 
nu vă luați indemnizația niciunii dintre consilieri. Acestea sunt chestiuni care țin de 
organizarea proprie. Sunt ferm convins că poate n-ați ținut una-două ședințe, dar la 
celelalte comisii sau ținut ședințele, pentru că altfel n-ar fi primit indemnizația. Așadar, 
domnule consilier, totul ține de dumneavoastră. 

Nu trebuie de fiecare dată să ne cramponăm în a fi contra la orice lucruri. Eu v-am 
spus că vă aștept să discutăm, dar nu ați venit, domnule consilier Sîrbu. Probabil unele 
discuții le purtați la partidul dumneavoastră și nu sunteți învățat să discutați cu toți din 
administrație, indiferent de culoarea politică. În concluzie vă salut și vă doresc multă 
sanatate.  

 
Domnul consilier Tîmplaru Adrian - Ștefan: 
Nu am fost prezent la această comisie. A fost singura comisie la care nu am fost 

prezent, iar pe dânsul tot îl așteptăm la consiliile de administrație. Suntem colegi și nu 
apare niciodată. 
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Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila:  
La școli vă referiți, domnule consilier? 
 

Domnul consilier Tîmplaru Adrian - Ștefan: 
Da.  
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila:  
Acum dacă dumneavoastră ne-ați răspuns, să ne răspundă și domnul Sîrbu de ce 

nu participă la ședințele consiliului de administrație de la școli. 
 

Domnul consilier Neta Marian: 
De obicei joia ținem ședințele comisiilor de specialitate. Acum au fost două 

probleme: domnul Tâmplaru a fost plecat și eu am avut programare la medic. Am anunțat 
comisia, și domnul consilier Alexandru știe, că în această dimineață cu jumătate de oră 
înainte de a începe ședința ne adunăm și discutăm. Am fost aici și domnul Alexandru a 
fost și el.   

 

Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință: 
De fiecare dată participăm la comisii.  
 

Domnul Jantea – Crican Alexandru, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Trebuie să recunoaștem la un anumit moment dat, pentru că suntem în anul 2023, 

că există un grup pe WhatsApp unde discutăm tot timpul. Dacă nu ne întâlnim o dată fizic 
asta nu înseamnă că este un capăt de țară. Putem discuta pe WhatsApp foarte bine, așa 
cum domnul consilier Sîrbu nu se află fizic în sală, dar participă la ședință online și nu s-a 
urticat nimeni. 

 

Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință: 
Când m-a sunat domnul Neta i-am spus că nu pot participa pentru că sunt răcit și 

am hotărât să ne întâlnim în dimineața aceasta. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Este normal pentru că în viața apar, în anumite momente, probleme și este 

absolut normal să ne înțelegem unul cu celălalt. La fel și în cazul domnului Tâmplaru, care 
lucrează în privat și trebuie să meargă în anumite delegații. 

 

Doamna Ciocan Doinița, Viceprimarul Municipiului Brăila: 
Și la comisia 1, cea care dă avizul pe buget-finanțe, unde domnul Popa face 

parte, avem un grup pe WhatsApp. Noi ne întâlnim, dar dacă nu poate veni ne anunță. 
Chiar luna aceasta a fost un moment în care a spus că a văzut documentația. Comisiile 
lucrează în această manieră.    

 

Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință: 
Domnule Primar, aș vrea să vă spun că nu trebuie să ne băgați vorbele în gură. 

Cel puțin eu n-am auzit la domnul consilier Florin Gheorghiță că trebuie neapărat să 
eliminăm Zona Liberă. Eu nu am auzit așa ceva. Dacă dumneavoastră ați auzit așa îmi 
pare rău. 

 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Cu siguranță există înregistrarea acestei ședințe și în plus pe lângă înregistrare 

sunt colegii de la mass-media, de la cela 4 publicații, care au înregistrat tot ceea ce am 
discutat noi aici în ședință. 

 

 Domnul ALEXANDRU IONEL, Președinte de ședință:  
 Dacă nu mai sunt discuții declar ședința închisă. Vă mulțumesc! 
 
Preşedinte de şedinţă: Alexandru Ionel                          ____________ 

 
Secretarul General al Municipiului Brăila: Drăgan Ion   ____________  
 
J.I./3ex. 


